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w trakcie Vi Sesji Rady Miasta bieiEcej kadencji w imieniu mieszkaricow wrocrawka
zw16cilem siq z konkretnq propo:yc.iq wykorzystanis irodk6w, pochodzQcych z ogloszonego
przez Ministerstwo Sportu programu budowy ,,Orlik6w lekkoafletycznych,,, na uporz4dkowanre
stadionu ,,Przylesie" rub budowy infrastruktury lekkoatretycznej przy zespore Szkol Erektrycznych.
w odpowiedzi otrzymafem intormac.iQ. ie w Eudiecie Miasta na rok 2015 nie przewidziano irodk6w
na opracowanie dokumentacji projektowej na przedmiotowe zadanie. Mimo kilkukrotnych zmian
Budtetu Miasta na rok 2015 odpowiedniego zadania w ubiegrym roKu do tego dokumentu rownrez
nie wprowadzono.

Klub Radnych sojusz rewicy Demokratycznej Rady Miasta wroc.iawka 30 wrzesnia 2015 r.
przedstawil swoje propolycje do Budietu wfocrawka na rok 2016. zaproponowano m.in.: ,,Budowq
infrastruktury lekkoatletycznej na stadionia Przylesie os. Zazamcze,,- wartold tego zadania okre:ilona
zostala przez Klub na 1 mrn zrotych. ostatecznie w 23proponowanym przez prezydenta projekcie
Sudietu wtoclawka na 2015 rok znarazro s'e zadanie pt. ,,przebudowa stadionu przyresie
2 2aS0spodarowaniem terenu", a przewidzrana w tym dokumenc'e kwota okreslona zostara
na pozlomie 50 tys. zl. Oznacza to,:e nasze miasto stracito mo2liwoic pozyskania irodkow
zewnqt12nych na tq inwestyciq pochodzqcych z programu budowy,,orrik6w rekkoatretycz nyc h,,.

stadion Pr2yresie zna.iduje siq na terenie ras6w komunarnycn za utrzymanie ktorych
odpowiada ur?Ed Miasta. Jednoznaczne jest to rowniet, z faktem, ie dla przeprowadzenia
jakie.ikolwiek inwestycji (nie zwiqzanej z rozwojem rasu) poregal4cel na zaangaiowaniu 6rodk6w
majqtkowych z gudietu Miasta, konieczne jest przeprowadzenie pr.cedury zmiany przeznac?enia
gruntu le!nego na cele niele6ne.

W zwiQzku z faktem, ?e od pie.wszej mojej interpelacji w tej sprawie mija ro( proszg
o nastqpujEce informacje:

' czy wszczqta zostara procedura zmiany przeznaczenia gruntu leinego na cere niereine
dla obszaru miasta na kt6rym znajduje siq Stadion przylesie?

o Jeili powyisza procedura zostata wszczQta, proszq o podanie dokiadnej daty jej rozpoczg.a
oraz etapie na kt6.ym obecnie siq znajduje?

o Czy zostal wybrany wykonawca dokumentacji pr:ebudowy trybun, bieini i aleJek
spacerowych stadionu przyresie, w ramach zadania pfzewidzianego w Budiecie na rok 2016?. Kto przeprowadzil ,nalize i kjedy oraz jakie argumenty zdecydowaly o rerygnacil
2 przygotowania w roku 2015 dokumentac.i' projeklowej ;przystqpieniu Miasta wtoclawek
do programu budowy,,Orlik6w Lekkoatletycznych', w 2016 r. a peez to pozvskania Srodkow
zewnQtrznych na poprawg infrastruktury sportowej w naszym miejcie (w proponowanych
przeze mnie rok temu lokalizacjach: Stadion pr;ylesie lub boisko Zespolu 5zkoj
Elektrycznych)?


